
Uitkomsten commissie Middelen d.d. 2 april 2007 
 
07-04-01 Opening en mededelingen 
 
07-04-02 Vaststellen verslag van 5 maart 2007 
  Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
07-04-04 Actieve informatie vanuit het college / WGR 

N.a.v. rondvraag H.O.P. in vorige vergadering: De opkomst van zowel de 
Alkmaarse en de Heerhugowaardse brandweer bij een brand in Zuidwijk-
Huygenhoek, was te wijten aan een foutieve afhandeling op de meldkamer. 
 
N.a.v. rondvraag Burgerbelang in vorige vergadering: de aanrijtijden van de 
ambulance is nog in onderzoek  (actiepunt H. ter Heegde) 
 
De burgemeester geeft verder aan dat de aandachtspunten bij het regionaal 
collegeoverleg zijn: alcohol problematiek bij de jeugd en geweld. 
 
In de Veiligheidsregio is de opzet van een veiligheidsbestuur aan de orde. 
Inhoudelijk is daar het op peil brengen van de brandweerkorpsen in de regio 
besproken. 
 
De hausse aan autoinbraken in de gemeente, waarbij vooral navigatieapparatuur 
wordt gestolen, is ten dele opgelost door de aanhouding van enkele jeugdige 
groepen. 

 
07-04-04 Publieksrondvraag / spreekrecht 

De heer F.J. Limburg is namens Honk- en Softbalvereniging Herons aanwezig. Hij 
zal voorafgaande aan agendapunt 08 inspreken. 

 
07-04-05 Talio-onderzoek (zware criminaliteit) 

De heren Bakker en Schouwenaars van de politie zijn aanwezig en geven aan de 
hand van een powerpoint-presentatie een verhelderend inzicht over de aanpak 
van zware criminaliteit in Heerhugowaard. 
De commissie stelt deze kijk in de keuken van de politie bijzonder op prijs. 

 
07-04-06 Aanpak ('recept) overlast hangjongeren 

De heer Ter Heegde geeft een nadere uitleg van de voorgestelde aanpak aan de 
hand van de aan de commissieleden met de agenda meegezonden informatie.  
De heer Ter Heegde beantwoord de door de commissie gestelde vragen. 
 
GroenLinks stelt de vraag of er een steunpunt verslavingszorg kan worden 
ondergebracht in de Waerdse Tempel. Deze vraag wordt uitgezet. 
       (actiepunt H. ter Heegde) 

 
07-04-07 Afronden toezicht herwaardering Wet WOZ naar waardepeil 1-1-2005 
  Wordt voor kennisgeving door de commissie aangenomen. 
 
07-04-08 Legesbetaling bij evenementen door niet-commerciële verenigingen 
  De heer Limburg spreekt als voorzitter van de H.enS.-vereniging Herons in. 

Zijn betoog wordt afgesloten met het verzoek om verenigingen geen legeskosten 
in rekening te brengen bij het organiseren van niet-commerciële evenementen. De 
legeskosten voor een gebruiksvergunning zijn voor verenigingen onevenredig 
hoog en ontmoedigen het onmisbare vrijwilligerswerk. 
 



De commissie geeft aan dat veiligheid bij evenementen van verenigingen voorop 
moet staan. Het aanvragen van vergunningen moet daarom niet ontmoedigd 
worden door hoge legeskosten.  
 
Wethouder H. van den Heiligenberg geeft aan de zorg van de legeskosten voor 
de verenigingen te delen, maar qua regelgeving en afspraken over 
kostendoorberekening, is het niet in rekening brengen van legeskosten bij 
verenigingen niet mogelijk. Wel kan gezocht worden naar 
compensatiemogelijkheden voor de verenigingen.  
 
Na een uitgebreide discussie wordt wethouder Van den Heiligenberg de opdracht 
meegegeven een compensatieregeling uit te werken, waarbij stimulering van het 
vrijwilligerswerk voorop staat.   (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 

   
  N.a.v. deze uitkomst geeft de wethouder aan dat de lopende invordering van de  

legesgelden bij de Herons gestaakt zullen worden. 
        (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 
 
07-04-09 Financiële aspecten van investeringen in schoolwoningen 

Wethouder Van den Heiligenberg geeft een toelichting over de totstandkoming 
van de oplossing inzake de systematiek van de financiële omgang met de lasten 
van de investeringen in schoolwoningen. 
De heer G. van Weelde geeft een financieel-technische toelichting. 
De vragen vanuit de commissie worden voldoende beantwoord. 
 
Over blijft de vraag van Burgerbelang: Kan de in het verleden opgestelde 
opbrengstenverwachting van de vrijkomende schoollocaties op papier aan de 
raadsleden doorgegeven worden voorafgaande aan de aanstaande 
raadsvergadering? 
       (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 
 
Dit raadsvoorstel wordt als bespreekstuk op de agenda van de raadsvergadering 
geplaatst. 
Aandacht wordt gevraagd voor de onder punt b. van het besluit geformuleerde zin. 
       (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 

 
07-04-10 Rondvraag en sluiting 

Burgerbelang: In 2001 heeft de raad een structureel bedrag van f 55.000,-- 
beschikbaar gesteld voor de aanstelling van een politiesurveillant.  
Vraag: Is die surveillant aangesteld? Zo niet (meer), wat is er met die f 55.000,-- 
gebeurd?     (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 
 
H.O.P.: De bewoners van de Stad van de Zon hebben een aanslag voor 
gemeentelijke belastingen ontvangen over 2005, 2007 en 2007.  
Vraag: welk financieel effect heeft deze navordering? 
       (actiepunt H. v.d. Heiligenberg) 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.20 uur. 
 
 
 
 
 
 


